
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 603
van PIET DE BRUYN
datum: 16 juli 2018

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Wolvenplan  -  Stand van zaken

De instandhouding van de wilde wolf (canis lupus), een beschermde Europese soort, is 
belangrijk. De grote lijnen van een voorlopige versie van het wolvenplan werden in de 
commissie Natuur van 13 maart 2018 voorgesteld. De minister gaf aan dat de bedoeling 
van deze tekst was om daarmee in overleg te gaan met de lokale besturen en de 
verschillende stakeholders.

1. Is er ondertussen een definitief wolvenplan? Zo neen, zijn er hindernissen die het 
proces bemoeilijken?

2. Is er bij de opmaak van het wolvenplan rekening gehouden met de ervaringen van 
de wolvenplannen in Nederland en Duitsland, waar de wolf reeds langer opnieuw 
actief is en waar reeds enige tijd een wolvenplan bestaat?
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1. Het definitieve wolvenplan is afgewerkt. De implementatie van de opgenomen acties 
is gestart. Gezien ik veel belang hecht aan de betrokkenheid van alle actoren zal er, 
mede op hun vraag, een overlegplatform gestart worden. Dit platform zal instaan voor 
de verdere opvolging van het wolvenplan en de aanwezigheid van de wolf in 
Vlaanderen.

2. Het wolvenplan werd opgemaakt door verschillende specialisten van het Instituut voor 
Natuur- en Bosonderzoek (INBO) en het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB), 
waarbij er uiteraard rekening gehouden werd met informatie en ervaringen uit de 
buurlanden. Ook de inbreng van de verschillende sectoren was vaak gebaseerd op 
buitenlandse feiten en ervaringen. Het ANB en het INBO voorzien in het najaar een 
wolvenstudiereis waaraan stakeholders kunnen participeren, naar een locatie in het 
buitenland waar de wolf reeds langere tijd gevestigd is, waardoor ervaringen 
uitgewisseld kunnen worden. 


